
52.I.3 - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny zaapelował o zwrócenie uwagi na barierki oddzielające jezdnię od chodnika, 

zlokalizowane wzdłuż dawnego przebiegu drogi krajowej nr 6. Dodał, że one są w fatalnym 

stanie, pordzewiałe, odrapane – sezon się zbliża, więc dobrze byłoby zadbać o estetyczny 

wyraz miasta. 

Radny nadmienił, że może do sprawdzenia jest to, czy zgodnie z obecnymi przepisami te 

barierki w ogóle są niezbędne – zwrócił uwagę, że wzdłuż ulicy Szczecińskiej zostały 

zdemontowane. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 24 czerwca br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/538.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

